
 

”En allvarlig kristen är en människa, som på allvar är glad”, detta är ett citat som 

säger väldigt mycket om vad det är att vara Jesu efterföljare. För glädje är något 

som en kristen bär inom sig som en skatt. 

   I julens texter förkunnar ängeln till herdarna: ”Var inte förskräckta! Se, jag 

bär bud till er om en stor glädje för hela folket. Ty i dag har en frälsare blivit 

född åt er i Davids stad, och Han är Messias, Herren.”  

   Jesus säger själv i Johannes 15:11: ”Detta har jag talat till er, för att min 

glädje skall vara i er och för att er glädje skall bli fullkomlig”. Nog har vi väl 

alla mött människor som kanske gått igenom stora svårigheter, men som bär på 

en djup och smittande glädje, som lyser upp rummet de befinner sig i.  

   Om du och jag ska kunna smittas av samma glädje, måste Jesus få röra vid oss 

med sin nåd och sitt ord. Annars är risken som Nils Bolander skriver, ”att vår 

fromhet blir något tråkigt och frånstötande i människors ögon”.  

   Vi ska inte vara blinda och naiva inför lidanden och svårigheter, för vi har del 

i den eviga glädjen, och kan vara barnsligt lyckliga över att ha våra namn 

skrivna  i himmelen, i Livets bok. 

   Psalm 89:16: ”Saligt är det folk som vet vad jubel är, Herre, i ditt ansiktes ljus 

vandrar de.” 

 


